

Title (en)

Shower and clothes dryer device.

Title (de)

Dusch- und Wäschetrockenvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif de douche-sèche-linge.

Publication

EP 0251898 A1 19880107 (FR)

Application

EP 87401451 A 19870624

Priority

FR 8609711 A 19860703

Abstract (en)

Shower and clothes dryer cabin device constructed by combining a clothes drying apparatus and a shower cabin, comprising a cabin (1) with at least one fixed vertical wall, an access door (5), a floor (8) and a movable ceiling (7). The cabin comprises, on the one hand, the drying means, in particular retractable clothes-hanger bars (6), a fan (12) and drying elements, an excess water outlet (10), means (14) for circulating drying air, and means for evacuating water vapour; and on the other hand, pipes for the shower, in particular an in pipe (15) and a water drainage pipe (11), delivery tubing (17), taps (16) and a means (18) of protection from splashing water. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif de cabine de douche-sèche-linge réalisé par la combinaison d'un appareil de séchage du linge et d'une cabine de douche comportant une cabine (1) munie d'au moins une paroi verticale fixe d'une porte (5) d'accès, d'un plancher (8) et d'un plafond (7) mobile, la cabine comportant d'une part les moyens de séchage notamment des barres (6) d'étendage escamotables, un ventilateur (12) et des résistances de séchage, une évacuation (10) de l'eau en excès, des moyens (14) de circulation de l'air de séchage des moyens d'évacuation de la vapeur d'eau et d'autre part une canalisation de douche notamment une conduite d'arrivée (15) et une conduite d'évacuation de l'eau (11), une tuyauterie de distribution (17), des robinets (16) et un moyen (18) de protection des projections d'eau.

IPC 1-7

D06F 58/10; A47K 3/22

IPC 8 full level

A47K 3/28 (2006.01); **D06F 58/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47K 3/28 (2013.01 - EP US); **D06F 58/10** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] GB 2029210 A 19800319 - ALLIBERT EXPLOITATION
- [Y] DE 1957463 A1 19700618 - TECHNICAIR SA
- [AD] FR 94401 E 19690814 - MARTIN RENE RAOUL GASTON [FR]
- [A] BE 809076 Q 19740416 - BALTES HANS
- [A] DE 3137406 A1 19830407 - MISAWA HOMES CO [JP]
- [A] US 3007178 A 19611107 - MURRAY ALTMAN, et al
- [A] FR 2040095 A5 19710115 - ZANUSSI A SPA INDUSTRIE

Cited by

CN108903733A; US10407817B2; EP1536053A3; CN106661813A; IT202200014788A1; FR2855026A1; GB2286447A; GB2286447B; US10704190B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0251898 A1 19880107; EP 0251898 B1 19910925; AT E67802 T1 19911015; DE 3773280 D1 19911031; ES 2026922 T3 19920516; FR 2601049 A1 19880108; FR 2601049 B1 19881230; GR 3003440 T3 19930217

DOCDB simple family (application)

EP 87401451 A 19870624; AT 87401451 T 19870624; DE 3773280 T 19870624; ES 87401451 T 19870624; FR 8609711 A 19860703; GR 910402165 T 19911227